

LAWRY'S
THE PRIME
RIB

SPCCAA Members
Enjoy 15% Off on a la carte food items at
Lawry's The Prime Rib, Hong Kong
聖保羅男女中學校友會會員
可享主餐牌食品 85 折扣優惠



For reservations 訂座電話 2907 2218
3/F, The Galleria, 9 Queen's Road Central, HK
香港中環皇后大道中9號嘉軒廣場3樓

Lawrys.com.hk

  LawrysHK

LAWRY'S

THE PRIME RIB

Offer Terms & Conditions - This offer, 15% off on à la carte food items is applicable for dine-in patronage at Lawry's The Prime Rib, Hong Kong. Applicable from 1 June to 30 December 2019. Not valid on the day and eve of public holidays (except Sundays) and festive days. Please call the restaurant for the specific dates. Please present your SPCCAA membership card before ordering and the offer can only be enjoyed once per table, per visit. This offer is not applicable to 10% service charge and it cannot be used in conjunction with other promotional offers, cash vouchers, set menus, private room nor banquet bookings. This is not refundable or cash redeemable. In case of dispute, Maxim's Caterers Ltd. reserves the final right of decision on all matters concerning the use of this offer.

優惠條款及細則 - 主餐牌食品85折扣優惠適用於香港 Lawry's The Prime Rib 之堂食惠顧。有效期由2019年6月1日至12月30日止。不適用於公眾假期當日及其前夕(星期日除外)、節日當日及其前夕，請致電餐廳查詢日期詳情。客人須於點菜前出示聖保羅男女中學校友會會員證，每檯每次只可享用優惠一次。優惠不可與其他優惠或禮券並用。不適用於加一服務費、套餐、貴賓房或宴會之消費。優惠不能用以兌換現金或任何其他產品/服務。如有任何爭議，美心食品有限公司保留最終決定權。



Business Hours:

11:30am - 3pm / 6pm - 11pm

Reservations recommended

All major credit cards accepted

Dress Code:

Smart casual. We recommend dress attire that is befitting to a special occasion restaurant. Sleeveless shirt, shorts and open-toed footwear for gentlemen are not recommended.